
Referat fra generalforsamling i Nökkvi søndag den 14. januar 2024. 

Afholdt i Havredal kultur & Forsamlingshus, Tinghøjvej 2, Havredal, 7470.  

Dagsorden:  

1) Valg af dirigent og referent. 

2) Bestyrelsens beretning 2023. 

3) Aflæggelse af det reviderede regnskab for 2023. 

4) Forelæggelse af budgetforslag 2024. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

6) Indkomne forslag. 

7)  Valg til formandsposten: Søren Møller (modtager genvalg) 

8) Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer.  

På valg: 

Anette Andersen (modtager genvalg) 

 Laila G Jensen (modtager genvalg) 

Helene Jensen (modtager ikke genvalg) 

9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. (nuværende Georg Rosenkilde og Winnie Møller) 

10) Valg af 1 revisor, samt 1 revisorsuppleant (nuværende Carsten Helberg og Gertie 

Kryschanoffsky) 

11)  Valg af udvalg under bestyrelsen: 

 Bladudvalg. 

 Børne og ungeudvalg. 

 Stævneudvalg. 

 Kursus-og foredragsudvalg. 

 Baneudvalg. 

12) Eventuelt 

13) Udnævnelse af Årets Nøkker. 

Formanden Søren Møller bød velkommen til de 26 fremmødte medlemmer. 

Ad 1)  Forslag: Carsten Helberg, dirigent og Gertie Kryschanoffsky, referent. Begge blev valgt. 

Carsten Helberg konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt på Nökkvis 

hjemmeside og i Nökkvi Nyt. 

Ad 2)  Beretning ved Søren Møller for 2023 er gengivet i fuld længde andet steds i 

 bladet. 



Søren nævnte problemerne med forårets tørke og efterårets regn, samt den megen 

fokus på dyrevelfærd og dyreregistrering. 

Det var svært at få gang i aktiviteterne for børn og unge. I løbet af 2023 har der været 

mange aktiviteter for øvrige medlemmer. Stor tak til indsatsen fra udvalgene.  

For bestyrelsen har haft et relativt stille år efter de store år med klubhusbyggeri og 

banerenovering. 

Som kommentar til dyreregistering blev det oplyst at Havredalbanen har fået et CHR-

nummer. Der skal føres log-bog over deltagere i undervisning. 

Beretningen godkendt.  

Ad 3) Regnskabs aflæggelse ved Anette Andersen med kommentarer til de enkelte punkter. 

Det reviderede årsregnskab for 2023 er udleveret. 

 Indtægter fra et foredrag 2022 er med i dette års regnskab. 

 Stævneaktiviteten giver pænt overskud. 

Under ”øvrige foreningsudgifter” var der indkøb af sløjfer, som man har på lager til 

stævner 2024. 

Regnskabet 2023 godkendt. 

Ad 4) Budget fremlæggelse ved Anette Andersen. Driftsbudget 2024 blev udleveret. 

Udgifterne til Nökkvi Nyt stiger pga. portostigningen. Klubben vil søge at dække 

omkostningen ved at få flere annoncører, samt ved at hæve prisen på annoncer. Det 

blev nævnt, at det der var annoncører, der selv havde nævnt, at det var billigt. 

 Varmepumpen er udskiftet, hvilket giver en udgift på 16.000 kr i 2024.  

Budget 2024 vedtaget. 

Ad 5) Der blev fremlagt forslag om uændret kontingent: 

 Forslaget vedtaget. 

Personligt medlemskab:  200 kr Familiemedlemskab :           400 kr 

Ad 6) Ingen modtagne forslag. 

Ad 7) Søren Møller genvalgt som formand. 

 

Ad 8) Forslag til bestyrelsen:  Anette Andersen Genvalgt 



   Laila G Jensen Genvalgt  
   De opstillede er valgt for 2 år. 
    

Helene Jensen ønsker at udtræde. 
    

Cathrine Lauersen opstillet og valgt for 2 år. 

Ad 9) Forslag til 1. suppleant: Georg Rosenkilde      Genvalgt 

 Forslag til 2. suppleant: Winnie Møller Genvalgt 

Ad 10)  Forslag til revisor: Carsten Helberg      Genvalgt 

 Forsag til revisorsuppleant:Gertie Kryschanoffsky  Genvalgt 

Ad 11) Udvalg under bestyrelsen:  

 Ifølge klubbens vedtægter § 16 kan klubben nedsætte udvalg efter behov.  

Det blev nævnt, at det er vigtigt at udvalgenes medlemmer ”brænder for” det de 

arbejder med. Nedsættelsen og sammensætningen af udvalg kan således ske ”Ad 

Hoc” 

- Bladudvalg: Kjeld Flammild              – Genvalgt 

   Gertie Kryschanoffsky – Genvalgt 

   Kontakt til annoncører: Anne Marie Svendsen 

Bestyrelsen opfordrer til, at arrangørerne af aktiviteter sørger for, at der 

kommer indlæg til bladet. 

- Børne-og ungeudvalg: 

Søren Møller nævnte at Cathrine Lauersen skriftligt havde tilkendegivet, at hun var 

villig til at lade sig opstille til bestyrelsen og at hun var interesseret i børn og unge.  

Cathrine Lauersen foreslået til udvalget  

- Stævneudvalg: 

Line Thybo  Genvalgt 

Mathilde G Jacobsen Genvalgt 

-  

- Kursus –og foredragsudvalg:   

Mette Helberg Genvalgt 
  Rikke Oppermann Valgt 

   

Når arrangørerne får forslag til arrangementer, skal datoerne koordineres. 

 

- Baneudvalg:  

Søren Møller. 



Søren står som kontaktperson, og indkalder til arbejdsdag, hvis han finder det 

nødvendigt. 

Havredal står for afretning af banen. Den nye belægning trænger ikke til nær så 

meget vedligehold, som den gamle.  

Der er ros til skolen for at banen er velvedligeholdt. 

 

Ad 12) Eventuelt:  

 

Anne Marie Svendsen takkede for at klubben har et blad. 

 

Annemette Andersen foreslog, at man får taget et dronebillede af Havredalbanen. 

Anette Andersen ønsker oplysning om pris på dronebillede.  

Hun vil se om det eksisterende Google- billede har god nok opløsning.  

Dorte spurgte om billeder fra stævner. Opfordring til at kontakte Annemette 

Andersen. 

Annemette Andersen foreslog, at man fik en opslagstavle i klubhuset til billeder. 

Søren Møller nævnte, at portostigningen er en udfordring og søgte en person, der vil 

kontakte mulige annoncører. Klubbens kasserer sørger for opkrævning.  

Anne Marie Svendsen meldte sig, som kontaktperson. Gertie Kryschanoffsky foreslog 

at se på sponsor listen fra Sommerstævnet 2023. 

 Søren Møller takkede bestyrelsesmedlemmerne og udvalgene for deres indsats 

 Tak til medlemmer for deres fremmøde. 

 Dirigenten takkede for god ro og orden.        

Ad 13) Søren Møller omtalte baggrunden for nomineringen af ”Årets Nøkker”. 

  Årets Nøkker 2023: Else Ravn 

 

 Ref. Gertie Kryschanoffsky 


